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Bewonersplatform Nellestein  Concept notulen 

Maandag 03-12-2018, 19:30-21:30 uur 

Locatie: Campanile 

Voorzitter:   Amy Abdou 

Notulist / actielijst:  Joke Arts 

  

Deelnemers: 

 Naam Hof E-mailadres 

1 Ada Somsen Liendenhof  

 

 

 

 

Bewonersplatformnellestein@gmail.com 

2 Amy Abdou Leerdamhof 

3 Gerjan Bleumink Leksmondhof 

4 Johan Schuuring Leusdenhof 

5 Joke Arts Leerdamhof 

6 Marianne Schaap* Leusdenhof 

7 Marja Dijst* 

(mdijst@planet.nl)  

Liendenhof 

8 Paul Dudink* 

(pdudink@planet.nl)  

Liendenhof 

9 Peggy Leurs Lopikhof 

10 Renny van Delden Liendenhof 

11 Sanne Bruijne* Leerdamhof 

 

Aanwezigen, zijnde geen bewoners 

 Naam Emailadres Functie / organisatie 

1. Kenneth Macnack* K.Macnack@civicamsterdam.nl  Participatie en opbouwwerk Zuidoost 

(POZO) 

2. Anja Binnenkamp* GebiedsA.Binnenkamp@amsterdam.nl  Gemeente Amsterdam,  Gebiedsbeheerder 

3. Clemmy Tjin Clemmy.Tjin@amsterdam.nl  Gemeente Amsterdam, gebiedsmakelaar  

*agenda leden 

 Afwezig 

 

Tijd Agendapunt Tijds- 

duur 

Wie geeft 

toelichting 

19:30  Opening . Wie wil er voorzitter zijn? Vaststellen agenda. 10 Voorzitter 

19:40 1. Actielijst vorig overleg 10 Allen 

19.50 2. Mededelingen/ In gekomen stukken 15 Allen 

20.05 3. Gesprek met bestuur BVN 30 Allen  

20.35 4. Stand van Zaken: 

• Initiatiefgroep voorzieningen Nellestein 

• Amsta/ Lopikhof1 

• RVV- Ontheffing Nellestein (Maaiveld) 

30 Allen 

20.35 5.  W.v.t.k 30 Allen  

21.05 6. Rondvraag 10 Allen 

21.15 7. Afsluiten  Voorzitter 
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Opening: 

Amy opent de vergadering en heet het voltallige bestuur van de BVN  welkom. 

De agenda blijft ongewijzigd. 

 

Actielijst: 

Punt 1: Volgen uitvoering GGD rapport inzake ratten overlast. 

Clemmy heeft een afspraak gemaakt met de GGD, Mark Bronkhorst( GGD Amsterdam 

Dierplaagbeheersing) en zij gaan samen met Anja Binnenkamp ( Gebiedsbeheerder) de wijk door met 

het rapport om te kijken welke adviezen er zijn en hoe en wie de adviezen moet uitvoeren. 

Deze afspraak is wegens ziekte niet doorgegaan. Dit punt blijft op de actielijst staan 

Punt 3: RVV- Ontheffing Nellestein, zie stand van zaken 

Punt 4: Overleg datums zie einde notulen. 

Johan en Amy willen Langerlust weer op de actielijst zetten. Vanuit bewoners is er behoefte om met 

ideeën te komen over de toekomst van Langerlust. 

 

Mededelingen/ ingekomen stukken: 

Er zijn geen mededelingen en ingekomen stukken. 

 

Gesprek met bestuur BVN: 

Amy geeft aan dat het BPN blij is dat het bestuur van de BVN op de uitnodiging is in gegaan. 

Jan geeft aan dat de uitnodiging onduidelijk was, wat is het doel van dit gesprek. Beide groeperingen 

spreken namens bewoners, we moeten aankoersen op samenwerking. Het bestuur van de BVN is erg 

benieuwd hoe de leden van het BPN over samenwerking denken. 

Amy en Renny  lichten toe en zijn voor samenwerking, Johan geeft aan dat de samenwerking zich 

moet richten op het overleg met het Stadsdeel, gezamenlijke punten inbrengen. Peggy is bereid om 

samen te werken maar vraagt zich wel af hoe, de BVN heeft een voorsprong. Joke is bereid om 

samen te werken maar we moeten gezamenlijk zoeken op welke wijze we gaan samen werken. Joke 

geeft aan dat het platform op initiatief van het Stadsdeel is opgezet en dat het platform niet 

financieel wordt ondersteund, de communicatiemiddelen met de bewoners zijn hierdoor beperkt. 

 

De afspraak wordt gemaakt dat 2 leden van de BVN en 2 leden van het platform met elkaar in 

gesprek gaan “hoe de samenwerking vorm kan krijgen?”. Er is inmiddels een afspraak gemaakt over 

de samenwerking. 

 

Stand van zaken: 

Initiatiefgroep voorzieningen Nellestein; De herfstactiviteiten zijn wisselend verlopen. Half januari ’19 

komt de voorjaarsactiviteiten folder. 

De initiatief groep houdt zich volgend jaar ook bezig met het 40 jarig bestaan van de wijk Nellestein. 

Amsta/ Lopikhof 1; Uit het overleg met Ymere zijn geen concrete plannen gekomen. 

RVV- ontheffing Nellestein (Maaiveld): de portefeuillehouder Jakob Wedemeijer heeft een gesprek 

gehad met wethouder Sharon Dijksma. Er wordt een voorstel geschreven over de bestuurlijke 

besluitvorming. 

  

 W.v.t.k.: 

Clemmy heeft geïnformeerd bij haar collega hoe platform het Gein werkt, dit platform heeft een 

thematische aanpak. 

Jan geeft aan dat op de site alle contacten Gaasperdam en Driemond, namen staan, die hem niet 

bekend zijn, verder staat de BVN niet bij bewonersinitiatieven. Clemmy zal dit nagaan. 

 

Rondvraag: 

Johan geeft aan dat hij zich zorgen maakt over het parkeren na de bijeenkomst van Pro-J, Jan geeft 

aan dat de BVN namens een aantal bewoners een gesprek met het Stadsdeel heeft gevraagd, 
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het Stadsdeel gaf aan dat alle vragen zijn beantwoord en dat overleg met het Stadsdeel niet aan de 

orde is.  Het Stadsdeel heeft aangegeven dat een gesprek pas aan de orde is als de vergunning wordt 

aangevraagd. Clemmy vertelt dat er nog geen vergunning is afgegeven. 

 

Amy sluit de vergadering en dankt een ieder voor zijn inzet. 

 

 

Actielijst 

 

Concept datums overleg. 

 Week Dag Datum Jaar Geagendeerd 

14 4 Maandag 21-01 2019  

15 10 Maandag 04-03 2019  

16 16 Maandag 15-04 2019  

17 22 Maandag  27-05 2019  

18 28 Maandag  08-07 2019 Datums 2de helft 2019 plannen 

 

 Wat Actie 

voor 

Sinds Afge-

rond  

1. Volgen uitvoering GGD rapport inzake ratten overlast Allen  05-06   

2.  Notulen en agenda sturen naar M. Idsinga Joke 03-09  

3. RVV- Ontheffing Nellestein(Maaiveld) Allen     

4. Datums plannen overleg BPN 2019  Allen   03-12  


